

**Municipality of Low
Offer of Employment**



The Municipality of Low is currently searching for candidates to fill the seasonal position of grader operator in its public works department.

The candidate must be able to operate a grader and be available to work irregular hours if necessary. The position starts in May and ends in October.

A minimum of 3 years of experience is required. Bilingualism is considered asset.

Interested persons may send their resume no later than March 30th at 2PM to:

Municipality of Low
Grader Operator
4A d'Amour Road
Low, QC J0X 2C0

For more information please call the municipal office at 819-422-3528.

We thank all applicants for their interest, but only those selected for an interview will be contacted.

**Municipalité de Low
Offre d'emploi**

La municipalité de Low est à la recherche de candidats pour combler le poste saisonnier d'opérateur de niveleuse dans le département des travaux publics.

Le candidat devra opérer une niveleuse et être disponible pour travailler des heures irrégulières si nécessaire. La période d'emplois commence en mai et se termine au mois d'octobre.

Un minimum de trois ans d'expérience est requis. Le bilinguisme est considéré comme un atout.

Les personnes intéressées devront faire parvenir leur résumé au plus tard le 30 mars à 14 heures à l'adresse suivante :

Municipalité de Low
Opérateur niveleuse
4 A, chemin d'Amour
Low, QC J0X 2C0

Pour de plus ample renseignement, veuillez communiquer avec le bureau municipal au 819-422-3528.

Seules les candidats retenus seront convoqués pour une entrevue.